
1 

 

Město Pohořelice 
Zápis 

z XXIV. zasedání zastupitelstva města, konaného dne 9. 5. 2018 

 

Účast zastupitelů: 18 při zahájení, 19 celkem 

Počet přítomných občanů: viz prezenční listina    

Zahájení: 16:00 hodin 

  

ad 1) Zahájení                     

 

Zasedání zastupitelstva města Pohořelice (dále jen ZM) svolal, zahájil a řídil starosta města Ing. 

Josef Svoboda. Přivítal přítomné zastupitele a občany a seznámil je s programem zasedání, který 

navrhl upravit. Mgr. Rouzek navrhl posunout bod Diskusi občanů dopředu jako bod 3. MUDr. 

Hrabovský dal protinávrh ponechat bod Diskuse občanů dle navrženého programu.   

O návrhu Mgr. Rouzka se hlasovalo.  

Výsledek hlasování: 8 pro, 8 proti, 2 se zdrželi – nebylo přijato usnesení.  

Starosta nechal hlasovat o jeho návrhu na úpravu programu. 

 

Usnesení č. 1/XXIV/18: ZM schvaluje program zasedání:      

1. Zahájení 

2. Určení členů volební komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

3. Informace o připravované knize – PhDr. Kordiovský 

4. Návrh OSP spol. s r.o. na ukončení soudního sporu 

5. Vyhlášení výběrového řízení na přijetí investičního úvěru 45 mil. Kč  

6. Přijetí revolvingového úvěru 100 mil. Kč 

7. Rozpočtové opatření města č. 3/2018 

8. Žádosti 

a) záměr směny pozemku p. č. 48/2 za pozemek p. č. 2127/2, oba v k. ú. Pohořelice nad 

Jihlavou 

b) záměr odkupu pozemku p. č. 48/2 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou 

c) odprodej pozemku p. č. 2753 v k. ú. Smolín 

d) odprodej částí pozemků p. č. 7383 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou 

e) odprodej pozemku p. č. 399/1 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou 

f) záměr odprodeje části pozemku p. č. 90/1 v k.ú. Pohořelice nad Jihlavou 

g) privatizace bytového domu Vídeňská 672  

9. Dražba pozemku p. č. 56 v k. ú. Nová Ves u Pohořelic 

10. Různé 

a) žádost o finanční dar 

b) dotace pro Středisko rané péče 

c) návrh minimální sítě sociálních služeb v OPR Pohořelice pro rok 2019 

d) podpora sociálních služeb na území ORP Pohořelice v roce 2018 III 

e) mimořádná dotace pro TJ Dynamo Velký Dvůr 

f) návrh obecně závazné vyhlášky města o místním poplatku za užívání veřejného 

prostranství 

g) Čestné prohlášení k ukončení platnosti smlouvy – VaK Břeclav 

h) názvy nových ulic v lokalitě Polní 

11. Interpelace zastupitelů 

12. Diskuse občanů 

13. Závěr 

Výsledek hlasování: 13 pro, 4 proti, 1 se zdržel  - schváleno 
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 ad 2) Určení členů volební komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
 

Usnesení č. 2/XXIV/18: ZM schválilo členy volební komise F. Beneše, Kloudovou, DiS., P. 

Rybeckého. ZM určilo za ověřovatele zápisu zastupitelku I. Šťastnou a J. Dočekala. ZM vzalo 

na vědomí určení zapisovatelky Mgr. Renatu Babčanovou.  

Výsledek hlasování:  18 pro, 0 proti, 0 se zdrželi  - schváleno 

 

Ověřovatelé zápisu posledního zasedání ZM zastupitelka I. Šťastná a F. Beneš neměli k zápisu 

žádné připomínky. 

 

ad 3) Informace o připravované knize – PhDr. Kordiovský 

 

Starosta v úvodu vysvětlil, jak vznikla myšlenka s panem PhDr. Kordiovským vydat knihu o 

Pohořelicích. Počátky spadají do roku 2006, v té době však město nemělo na vydání knihy 

dostatek finančních prostředků. V současné době knihu PhDr. Kordiovský spolu s jinými autory 

zpracovává. Kniha původně měla mít cca 400 stránek, autorský kolektiv připravil na daná témata 

v souhrnu cca 800 stránek. Po zásazích PhDr. Kordiovského došlo k redukci na cca 680 stránek. 

Předal slovo PhDr. Kordiovskému. 

 

(dostavil se Jančák, počet členů 19) 

 

PhDr. Kordiovský -  na knize pracuje víc jak rok, podílejících se autorů na knize je 25, jsou to 

pracovníci VŠ a akademie věd, v současné době převážně již v penzi. Od roku 1973, kdy byla 

vydána naposledy kniha o Pohořelicích, se hodně změnilo. Autory téma zaujalo a tím se stalo, že 

původní plánovaný rozsah knihy byl značně překročen. Práce byla předložena dr. Fišerovi 

z Moravského zemského muzea (MZM), který na knihu napsal posudek. K posudku se krátce 

vyjádřil. Některé jeho připomínky akceptoval, s jinými se neztotožnil. Následně popsal kapitoly, 

které kniha bude obsahovat.  

 

Starosta vyčíslil předběžné náklady, které s vydáním knihy souvisí. Původní odhad byl 700 tis. 

Kč, ale zvýšil se rozsah knihy, v návaznosti na to i autorské honoráře, za redakci, za grafickou 

úpravu apod. Na vydání knihy poptal 5 tiskařských firem, které dodaly cenové nabídky. Pokud 

by měla kniha vyjít v letošním roce, je nutné předat podklady do tisku nejpozději v září. Z tohoto 

důvodu požádal zastupitele o schválení aktualizovaných nákladů na tisk knihy, tj. cca 1 200 000 

Kč. 

 

Saitl – uvedl, že RM neodsouhlasila částku 700 tis. na vydání knihy. Nelíbí se mu, že zastupitelé 

o knize nic neví, a má se nyní řešit i navýšení rozpočtu. 

Dotázal se PhDr. Kordiovského, proč se navýšila cena honoráře za jeden autorský arch od 

loňského roku do dneška o 25 %, tj. z 6.000 Kč na 8.000 Kč. Vadí mu ten rozdíl honoráře, který 

nebyl schválen městem.  

PhDr. Kordiovský uvedl, že honorář je na nižší hranici, než je běžné. Kniha se dostala nad 

úroveň běžných knih. Tomu odpovídá i výše honoráře.  

 

Ing. Kudrna – nevadí mu cena knihy, ale obsah, který se mu jeví jako neucelený, kniha nemá 

pána. Je to podle něj směs příspěvků.  

PhDr. Kordiovský – vysvětlil, že se jedná o sborníkovou knihu. Každý z autorů má jiný styl 

práce. Jednoho autora, který by takovou knihu napsal, nezná. 

 

MUDr. Hrabovský – dotázal se, i když neví, jak kniha bude vypadat, zda to bude kronika, či 

vědecká kniha, nebo studijní apod. Pro koho tato kniha bude určena?  
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PhDr. Kordiovský – kniha obsahuje poznámkový aparát, který je cenný i pro odbornějšího 

čtenáře. Je určena veřejnosti, ale umožňuje odborníkům kontrolovat závěry, nebo si je ověřovat.  

 

Ing. Nipprt -  tento bod o knize bere jako informaci, ani finanční výbor o knize nejednal. Kniha 

bude památkou. Nedoporučil její vydání uspíšit, nevidí důvod, aby se to muselo vydat v tomto 

volebním období.  

 

Saitl – jestliže bylo zpracování knihy městem zadáno na základě objednávky, není důvod 

k obavám, že by nově zvolené zastupitelstvo mohlo vydání zastavit. Objednávka by měla být 

garancí, že kniha vyjde. Proto nevidí důvod vydání uspěchat. 

 

Šťastná - někteří zastupitelé o knize nemají žádné informace, požádala na toto téma svolat např. 

pracovní setkání zastupitelů, nebo zaslat všem více informací.   

 

Kloudová, DiS. – proč by se měli zastupitelé vyjadřovat k odborným textům, když nejsou žádní 

odborníci.  

Saitl – zastupitelé jsou tu podle něj od toho, aby dodrželi plnění rozpočtu a ne aby zasahovali do 

obsahu knihy.  

 

Poté starosta diskusi ukončil a poděkoval PhDr. Kordiovskému.  

 

Místostarosta požádal o předsunutí bodu Dražba pozemku p.č. 56 v k. ú. Nová Ves u Pohořelic, 

která byla avizována na 17 hod.  

 

ad 9) Dražba pozemku p. č. 56 v k. ú. Nová Ves u Pohořelic 

 
Místostarosta Bc. Novák v úvodu seznámil přítomné uchazeče se scénářem průběhu prodeje 

pozemku. Poté přistoupilo ZM k samotnému prodeji pozemku nejvyšší nabídce. Zápis o průběhu 

prodeje pozemku tvoří samostatnou přílohu tohoto zápisu. 

 

Usnesení č. 3/XXIV/18: ZM schvaluje odprodej pozemku p. č. 56 v k. ú. Nová Ves u Pohořelic 

za cenu 105.000 Kč bez DPH firmě Zajíc-Zborovský, s.r.o., Stará Obec 381, Pohořelice, IČ 

28269241. 

Výsledek hlasování: 19 pro, 0 proti, 0 zdržel se - schváleno 

 

ad 4) Návrh OSP spol. s r.o. na ukončení soudního sporu 

 

Starosta v úvodu vysvětlil, proč došlo k soudnímu sporu s firmou OSP spol. s r.o. Moravský 

Krumlov. Na posledním zasedání zastupitelstvo schválilo podat odvolání proti rozsudku soudu.   

Starosta předal slovo přítomnému Ing. Kocandovi, jednateli OSP, spol. s r.o. 

Ing. Kocanda – poděkoval za pozvání. Vrátil se k tomu, proč spor vznikl. Od města získali ve 

výběrovém řízení zakázku na zateplení mateřské školy, což byla pro ně složitá zakázka, a 

vysvětlit, jak došlo z jejich strany k pochybení při záměně zateplovacího materiálu, kvůli 

kterému dostali ze strany města pokutu ve výši 10 % z celkového díla. S tak vysokou částkou 

pokuty nesouhlasili, a proto věc postoupili soudu. Soud jim dal za pravdu, že pokuta byla 

nepřiměřená. Spor nechtějí zbytečně prodlužovat a chtějí ho ukončit. 

Zastupitel Rybecký se dotázal, k jakému pochybení došlo – zda jen u materiálu nebo i lepidla. 

(Mgr. Kocanda – jednalo se o materiál).   

 

Usnesení č. 4/XXIV/18: ZM schvaluje akceptaci rozsudku soudu č.j. 7C 77/2016-114 ze dne  

29. 1. 2018 a ukládá vedení města sjednat s OSP spol. s r.o. Moravský Krumlov dohodu o 

narovnání, která bude řešit úhradu eventuální sankce ze strany dotačního orgánu vůči městu. 
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ZM současně revokuje své usnesení č. 15/XXIII/18, kterým rozhodlo o odvolání města proti 

rozhodnutí soudu. 

Výsledek hlasování: 15 pro, 4 proti, 0 zdržel se - schváleno 

 

Ing. Kocanda poděkoval za schválení návrhu a doplnil, že jeho firma koupila v loňském roce od 

společnosti Syner projekt Malý Vinohrad, kde nyní buduje bytové domy. Firma chce být dobrým 

partnerem pro město. 

 

ad 5) Vyhlášení výběrového řízení na přijetí investičního úvěru 45 mil. Kč  

 

Místostarosta v úvodu podal informace o plánovaných investičních akcích města, které budou 

hrazeny z úvěru. 

 

Diskuse zastupitelů: 

Ing. Nipprt – předseda finančního výboru uvedl, že výbor doporučil schválit vyhlášení 

výběrového řízení na přijetí úvěru. 

Ing. Kudrna upozornil, že město tento úvěr nemusí čerpat.  

MUDr. Hrabovský požádal o seřazení investičních akcí navrhovaných k financování z úvěru 

podle stupně důležitosti.  

Mgr. Rouzek požádal přímo sdělit, na co bude použit revolvingový úvěr.  

Místostarosta, předložil návrh správce rozpočtu, že úvěr bude použit na přístavbu ZŠ a 

rekonstrukci hotelu Pfann. Tyto akce budou zahájeny tento rok.  

Mgr. Rouzek se dotázal, zda je potřeba brát tento úvěr.  

Místostarosta vysvětlil, že bez úvěru nebude město schopno zrealizovat plánované investiční 

akce.  

Ing. Mlýnková vysvětlila, jak probíhá hrazení dotačních akcí (zčásti z dotací, zčásti z vlastních, 

event.. cizích zdrojů – úvěr).  

Mgr. Rouzek se vrátil k dotaci na přístavbu ZŠ. Město neví, jestli se bude tato akce vůbec 

realizovat. Je to další zavazování ZM, když na podzim jsou volby.  

Místostarosta upozornil, že málokteré rozhodnutí nepřesahuje funkční období ZM. Pokud město 

připraví investiční akci, musí mít připraveny i finanční prostředky. Řada investičních akcí bude 

sloužit budoucím generacím, je proto spravedlivé, aby se na nich i finančně podílely. 

Ing. Mlýnková informovala o příslibu dotace, který město získalo na přístavbu ZŠ a jak se tato 

dotace bude čerpat. V současné době je přislíbena dotace ve výši cca 55 mil. Kč. 

Jančák požadoval jasně stanovit, na jaké akce úvěr bude, jakým způsobem a jak dlouho se tyto 

akce budou financovat.  

Ing. Nipprt - nelze šetřit 10-15 let, neboť ceny pak budou někde jinde a nic se nezbuduje.  

Kloudová, DiS. – město přece má strategický plán, kde jsou naplánovány investiční akce včetně 

jejich financování. Město ví, jaké akce chce dělat. 

Místostarosta – upozornil, že na dotaci není právní nárok. Při odkladu akce by se mohlo stát, že 

město v příštích letech tuto investici bude hradit plně z vlastních prostředků. 

Panochová – upozornila, že revolvingový úvěr 20 mil. nebude již čerpán, končí v září.  

 

Usnesení č. 5/XXIV/18: ZM schvaluje vyhlášení výběrového řízení na přijetí investičního 

úvěru ve výši 45 mil. Kč pro financování projektů města Pohořelice realizovaných v letech 

2018 – 2021. 

Výsledek hlasování: 17 pro, 1 proti, 1 zdržel se - schváleno 

 

ad 6) Přijetí revolvingového úvěru 100 mil. Kč 

 

Místostarosta v úvodu uvedl, že na základě usnesení ZM vyhlásil výběrové řízení. Oslovil pět 

bank, nabídky byly doručeny čtyři. Nejvýhodnější nabídka byla od KB a.s. 
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Ing. Nipprt – finanční výbor doporučil nabídku KB, a.s., schválit.  

 

Usnesení č. 6/XXIV/18: ZM schvaluje uzavření Smlouvy o revolvingovém úvěru č. 

99020489123 s firmou Komerční banka, a.s., IČ: 45317054, a to do výše 100 mil. Kč za účelem 

předfinancování dotačních projektů města, případně jeho příspěvkových organizací nebo 

městem založených právnických osob. 

Výsledek hlasování: 19 pro, 0 proti, 0 zdržel se - schváleno 

 

 

 

ad 7) Rozpočtové opatření města č. 3/2018 

 

Místostarosta Bc. Novák požádal o zařazení do rozpočtového opatření příjem od obce Ivaň na 

zapojení do spolufinancování sociálních služeb ve výši 37.900 Kč. Dále jednotlivé významnější 

položky rozpočtového opatření okomentoval.  

     

Zastupitel Ing. Nipprt – finanční výbor projednal rozpočtové opatření a doporučil je schválit.  

 

Mgr. Rouzek – dotaz na ř. 284 – přístavba ZŠ. Podle analýzy byly navrhnuty varianty, která byla 

schválena.  

Ing. Mlýnková uvedla, že v letošním roce musí město investovat do přístavby 29 mil. Kč, aby 

byla splněna podmínka čerpání dotace. 

Místostarosta uvedl, že zájem finančně se podílet na přístavbě mají obce Pasohlávky a 

Cvrčovice. 

 

Mgr. Rouzek – podle jeho názoru je důležitější navýšení kapacity MŠ, než modernizace 

sportovní haly. Zda není vhodné uvažovat o výstavbě nové MŠ na jiném místě ve městě.  

Starosta informoval o přípravě přístavby MŠ kontejnerového tipu. Stavební řízení se zastavilo po 

odvolání jednoho účastníka řízení. Realizace výstavby tímto bude posunuta.  

Místostarosta – podle něho není vhodné opustit lokalitu současné školky, výstavba na jiném 

místě by byla náročnější, jen příprava by trvala min. rok.  

Ing. Kudrna - finanční náklady na stavbu nové MŠ by byly alespoň dvojnásobné (stavba 

kuchyně, zázemí, venkovní prostory). 

MUDr. Hrabovský – dotaz na ř. 226 – chodník ve Smolíně, pokud není město schopno udělat 

chodník, požaduje aspoň opravit památky. V obci se neinvestuje. (místostarosta – bude se 

opravovat památka ve Smolíně; chodníky – stát dosud nepřevedl na město potřebné pozemky). 

Pokud se jedná pouze o jedinou parcelu, proč by měla brzdit zbudování chodníku na ostatních 

pozemcích. V ZM se o chodnících mluví již 4 roky. Jedná se mu o bezpečnost dětí, které musí 

chodit po frekventované silnici.  

Místostarosta vysvětlil, že bez souhlasu vlastníka nelze získat stavební povolení a není možné 

chodníky stavět.  

Starosta se zmínil, že podobná situace je na ul. Hybešova, kde město chce získat od státu 

pozemek od autobusového nádraží po začátek ulice Mlýnské u II. stupně ZŠ.  

Mgr. Rouzek – požádal, aby se zastupitelé zamysleli nad tím, co považují za priority, zda 

modernizovat sportovní halu, když nemáme MŠ, opadaná omítka na budově čp. 120, chybějící 

parkoviště a okružní křižovatka – nic se nedělá.   

  

Usnesení č. 7/XXIV/18: ZM schvaluje rozpočtové opatření města č. 3/2018 dle předloženého 

návrhu se zařazením příspěvku od obce Ivaň ve výši 37.900,- (příjem p. 4121, org. 

9000500000, výdaj § 4359, p. 5901, org. 815901). 

Výsledek hlasování: 16 pro, 1 proti, 2 se zdrželi – schváleno 
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ad 8) Žádosti 

 

Mgr. Rouzek navrhl hlasovat o žádostech veřejně.  

Návrh usnesení č. 8/XXIV/18: ZM schvaluje hlasovat o žádostech majetkoprávního 

charakteru veřejně. 

Výsledek hlasování: 5 pro, 12 proti, 2 se zdrželi – nebylo schváleno.  

 

Zastupitelstvo projednalo 8 žádostí majetkového charakteru, o kterých hlasovalo formou tajného 

hlasování. Sumarizační listina s výsledky hlasování a hlasovací lístky jsou přílohou tohoto 

zápisu. 

 

1. Žádost manželů …, …, Pohořelice o dořešení pozemku p. č. 48/2 v k. ú. Pohořelice nad 

Jihlavou.  

Usnesení č. 9/XXIV/18: ZM neschvaluje záměr směny pozemku p. č. 48/2 v k. ú. Pohořelice 

nad Jihlavou za pozemek p. č. 2127/2 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou. 

Výsledek hlasování: 18 pro, 1 proti, 0 zdržel se - schváleno 

 

2. Záměr města odkoupit pozemek p. č. 48/2 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou 

Usnesení č. 10/XXIV/18: ZM schvaluje odkup pozemku p. č. 48/2 v k. ú. Pohořelice nad 

Jihlavou o výměře 62 m2 od manželů Pitrových, Dlouhá 1630, Pohořelice za cenu 600 Kč/m2. 

Výsledek hlasování: 18 pro, 1 proti, 0 zdržel se - schváleno 

 

3.  Žádost pana …, …o odprodej části pozemku p. č. 2753 v k. ú. Smolín 

 Usnesení č. 11/XXIV/18: ZM schvaluje odprodej části pozemku p. č. 2753 v k. ú. Smolín o 

výměře cca 194 m
2
 panu …, …, Pohořelice, za cenu 100 Kč/m

2
 bez DPH. Přesná výměra bude 

určena geometrickým plánem. Náklady na jeho vyhotovení hradí kupující. Záměr odprodeje 

byl zveřejněn od 8. 3. do 26. 3. 2018. 

Výsledek hlasování: 17 pro, 2 proti, 0 zdržel se - schváleno 

 

4. Odprodej částí pozemků p. č. 7383 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou manželům Karáskovým. 

Usnesení č. 12/XXIV/18: ZM schvaluje odprodej části pozemku p. č. 7383 v k. ú. Pohořelice 

nad Jihlavou o výměře cca 300 m
2
 manž. …, …, Pohořelice, za cenu 200 Kč/m

2 
bez DPH. 

Přesná výměra bude určena geometrickým plánem. Náklady na jeho vyhotovení hradí 

kupující. Záměr odprodeje byl zveřejněn od 6. 3. do 23. 3. 2018. 

Výsledek hlasování: 18 pro, 1 proti, 0 zdržel se - schváleno 

 

5. Odprodej částí pozemků p. č. 7383 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou panu Svitkovi.  

Usnesení č. 13/XXIV/18: ZM schvaluje odprodej části pozemku p. č. 7383 v k. ú. Pohořelice 

nad Jihlavou o výměře cca 111 m
2
 panu …, …, Žilina, Slovenská republika (vlastník sousedící 

nemovitosti ul. Brněnská 178, Pohořelice) za cenu 200 Kč/m
2
 bez DPH. Přesná výměra bude 

určena geometrickým plánem. Náklady na jeho vyhotovení hradí kupující. Záměr odprodeje 

byl zveřejněn od 6. 3. do 23. 3. 2018. 

Výsledek hlasování: 18 pro, 1 proti, 0 zdržel se - schváleno 

 

6. Žádost … o odprodej pozemku p. č. 399/1 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou o výměře 47 m
2
. 

Usnesení č. 14/XXIV/18: ZM schvaluje odprodej pozemku p. č. 399/1 v k. ú. Pohořelice nad 

Jihlavou o výměře 47 m
2
 za 200 Kč/m

2 
bez DPH panu …, …, Brno. Záměr odprodeje byl 

zveřejněn od 4. 4. do 20. 4. 2018. 

Výsledek hlasování: 18 pro, 1 proti, 0 zdržel se - schváleno 

 

7. Záměr odprodeje části pozemku p. č. 90/1 v k.ú. Pohořelice nad Jihlavou 
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Usnesení č. 15/XXIV/18:  ZM neschvaluje záměr odprodeje pozemku p. č. 90/1 v k. ú. 

Pohořelice nad Jihlavou o výměře cca 85 m2.  

Výsledek hlasování: 19 pro, 0 proti, 0 zdržel se - schváleno 

 

8. Žádost nájemníků bytového domu Vídeňská 672, Pohořelice o zařazení domu do privatizace 

městských bytů v letošním roce. 

 

Paní … – její rodina v domě bydlí odjakživa, tento dům je podle ní domem hrůzy. Nic od 

doby, co dům stojí, město neopravilo. Když se dělaly půdní byty, tak se opravila střecha. Po 

fasádě teče voda, venkovní dveře jsou ve špatném stavu, padá omítka. Opravy,  včetně 

topení, si museli udělat nájemníci na vlastní náklady. Požádala jménem nájemníků, aby se 

stav domu zohlednil v kupní ceně a zeptala se, zda se prodej uskuteční ještě letos. 

Místostarosta podal informaci, jak bude privatizace probíhat. Lze to stihnout letos. 

 

Usnesení č. 16/XXIV/18: ZM schvaluje zařazení obecního bytového domu Vídeňská 672, 

Pohořelice do V. vlny privatizace bytového fondu města a pověřuje vedení města připravením 

bytového domu k jeho privatizaci. 

 Výsledek hlasování: 18 pro, 0 proti, 1 zdržel se - schváleno 

 

Mgr. Rouzek – zda nebude město uvažovat o odprodeji dalších bytových domů. 

  

ad 10) Různé 

 

Žádost … o finanční dar na účast na Mistrovství světa v benchpressu, které se koná v Jižní 

Africe. 

Usnesení č. 17/XXIV/18: ZM schvaluje finanční dar ve výši 15 000 Kč z rozpočtu města panu 

… na jeho účast na Mistrovství světa benchpressu. 

Výsledek hlasování: 13 pro, 5 proti, 1 zdržel se - schváleno  

 

- Dotace pro Středisko rané péče Brno 

Usnesení č. 18/XXIV/18: ZM schvaluje poskytnutí dotace a uzavření Veřejnoprávní smlouvy o 

poskytnutí dotace z rozpočtu města Pohořelice se Střediskem rané péče Brno, poskytovatelem 

sociálních služeb tvořících minimální síť ORP Pohořelice na rok 2018 ve výši 6.893,- Kč. 

Výsledek hlasování: 19 pro, 0 proti, 0 zdržel se - schváleno 

 

- Podpora sociálních služeb na území ORP Pohořelice v roce 2018 III 

Usnesení č. 19/XXIV/18:  ZM schvaluje Dotační program pro dotace poskytnuté dle zvláštního 

předpisu „Podpora sociálních služeb na území ORP Pohořelice v roce 2018 III" včetně příloh 

a ukládá uveřejnit program na úřední desce způsobem umožňující dálkový přístup od 11. 5. 

2018. 

Výsledek hlasování: 19 pro, 0 proti, 0 zdržel se - schváleno  

 

- Návrh minimální sítě sociálních služeb v OPR Pohořelice pro rok 2019 

Usnesení č. 20/XXIV/18: ZM schvaluje zařadit pro rok 2019 vybrané služby dle přílohy do 

minimální sítě sociálních služeb v ORP Pohořelice z hlediska jejich potřebnosti. 

Výsledek hlasování: 19 pro, 0 proti, 0 zdržel se – schváleno 

 

- Mimořádná dotace pro TJ Dynamo Velký Dvůr 

Usnesení č. 21/XXIV/18: ZM schvaluje poskytnutí dotace a uzavření Veřejnoprávní smlouvy o 

poskytnutí dotace z rozpočtu města Pohořelice s žadatelem TJ Dynamo Velký Dvůr dle přílohy. 

Výsledek hlasování: 19 pro, 0 proti, 0 zdržel se - schváleno  
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 Návrh obecně závazné vyhlášky města o místním poplatku za užívání veřejného prostranství. 

 

Mgr. Hrabovský požádal o upřesnění, co je veřejné prostranství. Někteří občané si před 

domem shromažďují svůj majetek (např. palivové dřevo), nemají zájem ho odstranit, 

vyvolává to i nebezpečí poranění. Zda to někdo zmapuje a bude řešit.  

Ing. Nipprt – mnohé pozemky jsou ÚZSVM, někdo platí proto nájem státu, tak by neměl už 

platit městu. V Nové Vsi jsou téměř všechna prostranství v majetku státu.  

 

Usnesení č. 22/XXIV/18: ZM schvaluje návrh nové obecně závazné vyhlášky města č. 1/2018 o 

místním poplatku za užívání veřejného prostranství. 

 Výsledek hlasování: 19 pro, 0 proti, 0 zdržel se - schváleno  

 
- Čestné prohlášení k ukončení platnosti smlouvy – VaK Břeclav 

Usnesení č. 23/XXIV/18: ZM schvaluje Čestné prohlášení k ukončení platnosti Smlouvy o 

provozování kanalizací mezi městem Pohořelice a společností VaK Břeclav. Vklad majetku 

(kanalizačních řadů) do vlastnictví VaKu proběhne nejpozději ke dni ukončení kolaudačního 

řízení projektu „Pohořelice – Velký Dvůr, kanalizace. 

Výsledek hlasování: 19 pro, 0 proti, 0 zdržel se – schváleno 

 

 Návrh nových ulic v lokalitě Polní 

Usnesení č. 24/XXIV/18: ZM schvaluje nový název ulice v lokalitě Polní III. etapa - ul.  

Mjr. Hájka. 

 Výsledek hlasování: 19 pro, 0 proti, 0 zdržel se - schváleno 

 

Usnesení č. 25/XXIV/18:  ZM schvaluje nový název ulice v lokalitě Polní IV. etapa - ul. 

Eitingerova. 

Výsledek hlasování: 19 pro, 0 proti, 0 zdržel se - schváleno 

 

Jančák – na poslední schůzi kontrolního výboru se projednávala cyklostezka Brněnská. 

Doporučil dopracovat dopravní značení po celé délce cyklostezky na ul. Brněnská.   

 

ad 11) Interpelace členů ZM 

 

Ing. Nipprt – na hřbitově v Nové Vsi je suchý vzrostlý strom (bříza). U bývalé MŠ je suchý 

modřín. Po zimě jsou na komunikaci směrem na Velký Dvůr výmoly.  

 

Kloudová, DiS. – informační tabule na Dlouhé se za silného větru uvolňují a ukazují pak jiný 

směr.  

 

MUDr. Hrabovský – dotaz na sekání trávy ve Smolíně, do sekání je potřeba vznést systém. Ke 

kontejnerům před hřbitovem začali občané skládat odpad, požádal o přestěhování zpět dovnitř 

hřbitova, lidé si stěžují na nepořádek. Bylo by vhodné, kdyby pracovnice údržby uklízela ve 

Smolíně denně. Na hřbitov chodí někteří občané se psy, což je nedůstojné.  

 

ad 12) Diskuse občanů   

 

Pan … – seznámil přítomné se současnou situací v prostorách konírny a ve vedlejší budově na 

ul. Pšeničná, prostory jsou vybydlené, bez finanční dotace od města nelze opravy provést. Podal 

žádost za Muzejní spolek o finanční dotaci ve výši 15.000 Kč a požádal o její schválení. 
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Pan … – dotázal se na cyklostezku na ul. Brněnské, která není označena značkou, tudíž není 

cyklostezkou. Proč se dosud značení neudělalo, i když to bylo přislíbeno odborem dopravy, který 

to má na starosti.  Kritizoval údržbu města. Loni se sekala tráva pouze jednou před slavnostmi. 

Ať se každý jde dnes podívat do města, na ul. Dlouhou, podle něj pracovníci údržby neexistují. 

Poukázal na špatnou pracovní morálku některých pracovnic údržby města. Kdo má tyto 

pracovníky na starosti a proč je nekontroluje. Zda je vypracován nějaký harmonogram sekání. 

Kdy bude v Pohořelicích aspoň jeden zubař, požádal opakovaně o sdělení termínu. 

V Pohořelických listech jsou jednostranné zprávy, proč tam nejsou důležité informace, jako např. 

o zubařích.  

 

Starosta panu … sdělil, že v pátek proběhne jednání s MUDr. Klejdusovou, jednatelkou 

společnosti AK Dent, s.r.o.,  Miroslav, na kterém se bude o zubařích jednat. Termín nástupu 

zubaře v současné době sám neví. 

 

Pan … – zda jsou zubní ordinace na středisku vybaveny (starosta – dosud ne) 

Jestli se už někdo zabýval opravou rezavého zábradlí na mostu přes Starou řeku. (starosta předal 

již dříve požadavek na opravu SÚS JMK). 

Kontejnery na ul. Brněnské jsou posunuty, je tam vysypán štěrk, kdo to vrátí do původního 

stavu.  

Chodník od mostu k Radnici je úzký, kdy se plánuje jeho oprava, občané si stěžují. Zda se bude 

dávat k zahrádkám za COOPem na cestu asfalt, po dešti se tam musí jít v gumácích. Uvedl, že už 

za minulého zastupitelstva se řešilo rozšíření mateřské školy, měla být zpracována prognóza, 

kolik dětí bude přibývat. Ve městě se staví rodinné a bytové domy a město až teď řeší její 

rozšíření. Myslel si, že rozšíření školky bude prvotní investicí pro nynější zastupitelstvo. A ne, 

že bude řešit pouze kontejnerovou školku. Přitom problém s nedostatkem kapacity MŠ, jak řekl, 

vidí už dlouho.  

 

ad 13) Závěr  

 

Závěr XXIV. zasedání ZM provedl starosta města Ing. Josef Svoboda, v čase 20:40 hod.   

 

 

 

 
       Ing. Josef Svoboda 

          starosta města 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:   Irena Šťastná  ................................................ 

 

    Jan Dočekal  …….…….......................... 

 

 

Zapsala a zpracovala: Mgr. Renata Babčanová 

Zápis zpracován: 9. 5. 2018 

     

 

Přílohy:      - prezenční listina zastupitelů a občanů 

 - žádosti spolu se sumarizační listinou a výsledky hlasování  

 - rozpočtové opatření města č. 3/2018 

 - nabídka KB na revolvingový úvěr 


